
Protokół nr 13/20
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 22 stycznia 2020 r.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00. 

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Bogusław Dobkowski
4. Wojciech Gajewski
5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Ryszard Kruk – Z-ca Przewodniczącej Komisji
8. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
9. Mirosława Sagun-Lewandowska
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.)

Posiedzenie  Komisji  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  rozpoczęło  się  od  wizyty  studyjnej
w Miejskiej Bibliotece  Publicznej w Słupsku.
Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady, przywitała wszystkich zebranych, a także podziękowała
przedstawicielom jednostki za przygotowanie spotkania.
Następnie  głos zabrała Dyrektor Biblioteki Danuta Rakowska, która przedstawiła informację nt.:
organizacji wewnętrznej jednostki; priorytetowych działań związanych z: nowym modelem katalo-
gowania zbiorów, zapewnieniem jakości technologicznej Bałtyckiej Biblioteki Cyfrowej i Pracowni
Regionalnej, w tym o potrzebie zakupu skanera; potrzeb w zakresie infrastruktury informatycznej,
kierunków rozwoju  MBP w Słupsku oraz  problemów związanych z  pozyskaniem środków ze-
wnętrznych.
Z-ca Dyrektora Biblioteki Mariusz Kraskowski przedstawił informację nt. najważniejszych potrzeb
w zakresie prac remontowych i modernizacyjnych, w tym:  przebudowy głównego gmachu Biblio-
teki: zmiany sposobu użytkowania pomieszczeń biurowych oraz magazynowych, przebudowy klat-
ki schodowej wraz z montażem windy osobowej, przebudowy wejścia od strony wschodniej, re-
montu elewacji oraz modernizacji placówek bibliotecznych i Centrum Kultury i Języka Rosyjskie-
go.
(Pisemna informacja nt.  funkcjonowania  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  im.  Marii  Dąbrowskiej
z 14 stycznia 2020 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
Następnie, Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dobkowski, Tadeusz Bobrowski, Kamil Bierka, Wojciech
Gajewski, Małgorzata Lenart. 
Wyjaśnień udzielili: Dyrektor MBP Danuta Rakowska, Główny Księgowy Andżelika Dyrno, Z-ca
Dyrektora MBP Mariusz Kraskowski.

Na pytanie radnego Wojciecha Gajewskiego dot. ewentualnego nawiązania współpracy Biblioteki
z Akademią Pomorską  w zakresie wydania nowej monografii Słupska, Dyrektor D.Rakowska od-
powiedziała, że  jednostka mogłaby uczestniczyć w projekcie jako partner.

Następnie, Przewodnicząca Komisji raz jeszcze podziękowała za spotkanie i ogłosiła przerwę w ob-
radach do godz. 10.30.
Przerwa w obradach: od godz. 10.00 do godz. 10.30.
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1. Sprawy regulaminowe.
Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich uczestniczących w posiedzeniu i otworzyła

obrady po przerwie.
Następnie  przypomniała,  że  radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad   15  stycznia  br.
oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
W związku z tym, że  wniosków nie zgłoszono Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie
przyjęcie porządku obrad.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, przyjęła nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące.

Następnie, Przewodnicząca Komisji przypomniała, że wraz z materiałami  radni otrzymali 
protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
W związku z brakiem uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia, które od-
było się 18 grudnia 2019 r.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie przyjęła
ww. protokół.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Piotr Skowroński

ad pkt 2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych  .  

-  opinia  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kierunków  działania  Prezydenta  Miasta  Słupska
w ramach projektu „Słupsk bez plastiku” (druk nr 15/7),

Projekt  uchwały  przedstawiła  Z-ca Dyrektora  Wydziału Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska
Justyna Marglarczyk.
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W dyskusji  udział  wzięli  radni:  Bogusław  Dobkowski,  Beata  Chrzanowska,  Łukasz  Jaworski,
Bożena Hołowienko, Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart.
W  trakcie  dyskusji:  radny   Bogusław  Dobkowski  powiedział,  że  jego  zdaniem,  otwory
w  „drucianych”  pojemnikach  na  plastiki  są  zbyt  małe,  radny  Łukasz  Jaworski  zaproponował
działania zachęcające do sortowania odpadów w formie darmowych biletów MZK oraz zwrócił
uwagę na brak w mieście koszy przy ławkach na śmieci sortowane, radna Bożena Hołowienko
zaproponowała częstsze kontrole na osiedlach  z uwagi na zbyt małą ilość pojemników i zaleganie
odpadów oraz  zgłosiła propozycję udostępnienia mieszkańcom aplikacji „Czyste miasto Słupsk”.

Wyjaśnień  udzieliły:  Z-ca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Justyna
Marglarczyk, Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, większością
głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Piotr Skowroński

ad pkt 3. Sprawy bieżące.

Z-czyni Prezydenta Miasta Słupska Marta  Makuch oraz Dyrektor  Zarządu Infrastruktury
Miejskiej w Słupsku Jarosław Borecki przedstawili projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały
Nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy
płatnego parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich
pobierania (tzw. I czytanie projektu – druk nr 15/9). Z-czyni Prezydenta wyjaśniła, że ww. projekt
nie będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady. Intencją Prezydenta Miasta jest zebranie uwag
i opinii Komisji nt. ww. dokumentu.
Opinię nt. projektu uchwały wyrazili radni:  Wojciech Gajewski,  Bogusław Dobkowski, Ryszard
Kruk, Łukasz Jaworski, Mirosława Sagun-Lewandowska, Bożena Hołowienko, Małgorzata Lenart.
Wyjaśnień udzielił:  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku Jarosław Borecki.

-  rozpatrzenie  pisma Prezydenta  Miasta  Słupska z  21  stycznia  2020 r.,  znak:  Ku-II.403.1.2020
w  sprawie  wskazania  przedstawiciela  Komisji  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  do  składu
Komisji  Stypendialnej  w  związku  z  rozpoczęciem  procedury  związanej  z  przyznawaniem
stypendiów Prezydenta Miasta Słupska  w dziedzinie kultury.
(Pismo  z  21  stycznia  2020  r.,  znak:  Ku-II.403.1.2020  stanowi  załącznik  nr  3  do  niniejszego
protokołu.)

Komisja Edukacji Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania, większością głosów
wskazała radną Małgorzatę Lenart do składu ww. Komisji.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Mirosława Sagun-Lewandowska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Piotr Skowroński

Z-czyni  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marta  Makuch  przypomniała  o  zbiórce  pieniędzy
na nowy sztandar prowadzonej przez  Słupski Klub Bokserski Energa Czarni .
Natomiast,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji  Małgorzata  Lenart  przypomniała,  że  kolejne
posiedzenie  Komisji  zaplanowane  na  19  lutego  2020  r.,  rozpocznie  się  od  wizyty  w  Białym
Spichlerzu – obiekcie Muzeum Pomorza Środkowego. Ponadto poinformowała, że w posiedzeniu
weźmie udział radna Sejmiku Województwa Pomorskiego Danuta Wawrowska.

Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 11.40.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor WORM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

           Małgorzata Lenart
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